
Geachte meneer Nijmeijer, 
 

Wat hebben de natuur, de landbouw en educatie met elkaar gemeen? Het zijn allemaal 

onderwerpen die bij ú horen. U weet ze samen te vlechten tot de overkoepelende 

levenshouding die u zo typeert.  

 

Als boerenzoon had u affiniteit met de landbouw. Daarnaast bent u groot natuurliefhebber. De 

studie biologische landbouw was daar een logische stap in, net zoals uw dienstverband bij 

Natuurmonumenten.  

 

En toen kwam de kans om een boerderij over te nemen. Het was de boerderij van uw 

schoonouders in Rossum. In 1980 stichtte u de biologische boerderij het Groene Spoor. Dat 

was bijzonder: in die tijd was het pas de tweede biologische boerderij in heel Twente. De 

andere was gesitueerd in De Lutte.  

 

Het is de verdienste van u en uw echtgenote dat het Groene Spoor een rendabel en duurzaam 

bedrijf werd, geholpen door vele anderen die uw manier van werken een warm hart toedragen. 

Daarmee diende het Groene Spoor als vroeg voorbeeld voor de biologische boeren die jullie 

voorbeeld volgden.  

 

Uw kennis over biologisch boeren deelde u met anderen. Met de vele stagiairs die op het 

Groene Spoor werkzaam zijn geweest onder andere. Ook had u zitting in het Regionaal 

Producenten Overleg van de biologisch dynamische boeren uit Twente en de Achterhoek.  

 

Heel wat schoolklassen van de Vrijeschool zijn bovendien op bezoek geweest bij het Groene 

Spoor. Dat deed u geheel belangeloos; u vond het belangrijk dat de leerlingen kennismaakten 

met biologische land- en tuinbouw en zuivelverwerking. Tientallen jaren kwamen leerlingen 

uit de bovenbouw maandelijks een hele dag op de boerderij. Zo leerden ze op een praktische 

manier de biologische landbouw en veeteelt kennen, alsmede het houden van bijen en de 

productie van zuivel. 

 

In uw vakgebied hebt u zich een ware ambassadeur én promotor voor biologische landbouw 

en gezonde voeding getoond. Het ging u niet alleen om de bedrijfsvoering, maar vooral om de 

principiële waarden van de biologische landbouw. Die wilde u maar al te graag met iedereen 

delen. Het is het goede doel waar u zich uw leven lang voor heeft ingezet.  

 

Daar past uw rol als oprichter van de werkgroep natuur bij de vereniging Heemkunde Oalde 

gemeente Weersel bij. Al ruim 40 jaar maakt u deel uit van de werkgroep. U leidt 

wandelingen en excursies en maakte zich verdienstelijk voor de uitvoering van vele projecten, 

zoals de paddentrek en het project waarbij werd geplagd om de bodem te verarmen met als 

doel de oorspronkelijke bijzondere beplanting terug te krijgen. Daar betrok u dan weer de 

jeugd bij, zodat het nuttige doel ook nog een educatief karakter kreeg. Ook inventariseert u 

voor Sovon.  

 



Ik heb uw werk voor de NTKC nog niet genoemd, de Nederlandse Toeristische Kampeerclub. 

U was er terreincommissaris in Ootmarsum en hebt er veel werk verzet, zodat de kampeerders 

konden genieten van een verzorgd kampeerterrein én van de omringende natuur.  

 

Uw kennis van de natuur is ook waardevol voor natuur- en vogelwerkgroep de Grutto. U was 

één van de oprichters en bent actief betrokken bij diverse natuurbeschermingsactiviteiten van 

de vereniging.  

 

U werkt graag mee aan natuurprojecten voor kinderen omdat zij een onmisbare schakel zijn in 

de bescherming van onze natuur in de toekomst. In 2013 werd u voorzitter van de Grutto. In 

die rol zoekt u de samenwerking met andere natuurorganisaties op en behartigt u de 

natuurbelangen in het bestuur van het Gebiedscollectief Noordoost-Twente. Uw portefeuille is 

geheel passend bij uw overige taken: ze hebben u belast met het onderwerp agrarisch 

natuurbeleid. De omslag naar natuurinclusieve landbouw is daarbij een kernwaarde.  

 

Geachte meneer Nijmeijer, u heeft in alle opzichten van uw interesses en passies uw werk 

gemaakt. Ik kan zonder aarzeling stellen dat u praktisch uw hele leven heeft beijverd om de 

mensheid ertoe te bewegen over te stappen op gezond en biologisch eten en dat aangevuld 

met relevante vrijwilligerstaken die de natuur ten goede komen. U bent een pionier in de 

biologische landbouw en een voorbeeld voor alle natuurbeschermers.  

 

Ik ben daarom bijzonder trots dat ik u mag meedelen dat het zijne majesteit de Koning heeft 

behaagd u te benoemen tot lid in de orde van Oranje Nassau.  

 

 


